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   19/4 ישיבת ועד הנהלה מס'-מקוצר לחבריםפרוטוקול 

 
 מעלה גלבוע קבוצת בני עקיבא להתיישבות חקלאית שיתופית בע"מ.   שם האגודה:

 0019145קב' מעלה גלבוע  ד.נ. גלבוע   כתובת האגודה:

 19/05/13 תאריך הישיבה:

   6: מספר חברי ועד הנהלה

והילה  ריבה פריד  אביאל הטב, ו,טל אליה ,דלאילן ל: דובי מילר, שמות המשתתפים בישיבה

 שטיין 

 עופר מילר  ,שוקי קרביץ ר"ן,לב-ארנה בשיא שמות המוזמנים )בעלי תפקידים(:

 יצחק ריבלין  משקיף מטעם האגודה הקהילתית:

  

 

 שיבה:  ם של היסדר היו

 11/04/19אישור פרוטוקול קודם מיום  .1

 . אלת החלטה בנושדיון בהנהלה לקב -החלטה על קצב קליטה לחברות .2

 . ₪ 65,000-עודפי סרגל-מחנה ישן -תשתיות .3

 שימוש בקרקע חקלאית לזמן קצר .4

 

 דיונים והחלטות:

 

 11/04/19אישור פרוטוקול קודם מיום  .1

 הפרוטוקול אושר 

 

 . דיון בהנהלה לקבלת החלטה בנושא -על קצב קליטה לחברות טההחל .2

 

 ליטה לחברות,ט לדון במשמעויות קצב קהוחל 2019-ה ל בתוכנית העבוד

  במסגרות יכולות כלכליות עתידיות של הקיבוץ כמה חברים נכון לקלוט כל שנה,

 . חברתיות בקליטה זוומשמעויות  

הנוהל אושר , 2016ות צמ"ד אסטרטגי כלכלי" מתחילת שוקי הציג את סיכום עבודת "צו

ף  מצור-חדשות ויים בתנאי כניסה למשפחות נהוחלט על שי ובו 15/03/16-באסיפה ב 

 ושר. הנוהל שא

בקליטת משפחה חדשה בנוסף הוצגו נתונים מספריים המנתחים משמעויות כלכליות 

הניתוח בוצע  עלויות פיתוח מגרש.ו שנים 45,חמש שנים ראשונות-הניתוח כלל עלויות ל

 ל. ות כחלק מהסרגבנפרד להוצאות והכנסות מחוץ לסרגל והוצאות והכנס 
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הצורך  למול ים שהוצגו, מדובר בסכומים סביר ם דיון בנושא ולפי המספרים התקיי

 המהותי בקליטת משפחות חדשות )כפי שמופיע במסמך המצורף(. 

 

 חלט: הו

כצורך חשוב  -מינימום-נקבע יעד לקליטת שלוש משפחות בשנה  2019החל משנת  .1

 להמשך צמיחתו וקיומו של הקיבוץ. 

שנים מסוימות  ים מסוימות להיות מעליו ובש ובמסגרתו אפשרי בשנ גמיהוא   היעד

 מתחתיו.

 היעד ייבחן אחת לשלוש שנים.

 משימה בתוכנית העבודה השנתית. הייעד ייכנס כ

 בנוסף:  .2

.  ת המשפחה למסלול החברותהתאמ הוא תנאי בסיסי וראשוני לקליטה לחברות, •

המשפחות   רותלשפר את היכלמשפחות המתוכנן בקרוב, אמור  סמינר  

 חברים עם המשפחות המתעניינות. המתעניינות עם הקיבוץ וכן את היכרות ה

בהמחשה  למשפחות את ההבטים הכלכליים   יש להציג-במסגרת הסמינר •

למשפחות  בין תקופות  -במיסוי הסרגל ובשימושים -, בשינוייםובסימולציות

בגרות  מת ות עם מספר ילדים במערכות החינוך, לבין תקופות שמשפחותצעיר

 והכנסתם עולה ומרבית הילדים יוצאים ממסגרות החינוך.

 2016/2017-ן עודפי סרגלמחנה ישתשתיות  .3

-לטיפול בתשתיות עבר  ₪  200,000הוחלט להקצות   17.01.17פת חברים מיום באסי

 .מרווחי העסק ₪ 100,000-ו 2016/2017סרגל לשנים מעודפי גביית  ₪ 100,000מתוכם 

 הוחלט:  ,שהתקיימו מאזבהחלטת אסיפה שונות 

 בתי החברים למקטע שמול -15לכביש  ₪ 120,000להקצות מתוך סכום זה  .א

 להשלמה שנדרשה בפרוייקט השבילים  ₪ 15,000ות מתוך סכום זה להקצ .ב

  15המקטע הראשון בכביש   רק לאחר סיום השלמת ₪ 65,000 -היתרהלקיים דיון על   .ג

זה של הכביש  בראיה כי חלק -עים את המקט כדי לסי ולוודא שלא נידרש לסכום זה

 הוא בעדיפות ראשונה. 

  יוחזר לאסיפת החברים לאישורם מחדש אש"ח( 65) עוד הוחלט כי מימוש סכום זה .ד

 וקיימת האפשרות לשנות את ההחלטה ולהחזיר לחברים יתרות אלו. 

 

 ש לסכום זה,כי לא נדר אנו מבינים 15ביש  ראשון בכלאחר סיום המקטע הנכון להיום,

קשתו( פניות מציבור החברים להצעות למימוש  צל שוקי )לבהשנתיים האחרונות,רוכזו אבמהלך 

 סכום זה לתשתיות מחנה ישן.
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 סוכם: ו  התקיים דיון  ,בקשות/הצעותעברה על ההנהלת הקיבוץ  

הצורך האמיתי גבוה  כות, מדרגות ומעקות במחנה הישן במצב מוזנח ומדר ,ביליםש .א

 זה שהקצנו. סכום בהרבה מ

  מהשבילים -קיבוץ שבחרו דיור קבע במחנה הישן לחברי  -גישות ונוחות שיפור נ .ב

 הציבוריים אל ביתם היא באחריות החברים ועל חשבונם. 

ליחסים בין הקיבוץ לקהילה  אחריות על השבילים הציבוריים מורכבת ונוגעת גם  .ג

 ת.חידוש הסכמי האגודו )ואחריותה של הקהילה לנושא( והעניין נדון בימים אלו בצוות 

הנושא הבטיחותי במיקום  בהם מקומות  הבקשות שרוכזו, ניתנה עדיפות למתוך רשימת   .ד

 פחות רבות. גבוה וכן למקומות המשרתים מש

 

 הוחלט:

סלילת כביש מצומת מילר)מירי( ועד בית בן  הנהלת הקיבוץ מציעה להשתמש בסכום זה ל

ות וחניות  יש בסיסי וללא מדרככנראה רק לסלילת כב הסכום יספיק -צבי)אורטל(

 מוסדרות. 

 תוצע לאסיפה לאישורה. ההצעה 

 

 שימוש בקרקע חקלאית לזמן קצר .4

יגה כי אנחנו נדרשים להגיש לרשות מקרקעי ישראל בקשה להרשאה לשימוש נה הצ אר

המדוברות שכבר על מנת שנוכל להמשיך ולעבד את החלקות  חקלאית לזמן קצרבקרקע 

 . ת כיום על ידנומעובדו

 

  הוחלט:

 ת הבקשה כאמור להגיש א

 

 

 

 

 

 

 יו"ר ועד ההנהלה חתימת                                           חותמת אגודה

 

 


